
GÜMÜŞHANE KENT KONSEYİ İKİ ÖNEMLİ ÇALIŞMA BAŞLATTI

ESKİ HASTANE BİNASI NE OLMALI? YÜRÜYEN MERDİN NEREYE YAPILMALI?
Gümüşhane Kent Konseyi,  Gümüşhane için önemli olan iki konuda çalışma başlattı.
Gümüşhane Kent Konseyi’nin başlattığı çalışmalardan birincisi Gümüşhane
Belediyesi’nin kent içinde yapmayı planladığı “Yürüyen Merdivenler”le ilgili.
Diğer çalışma ise Yeni Devlet Hastanesi’nin hizmete girmesinden sonra “Eski
Devlet Hastanesi Binası”nın hangi hizmetler için kullanılması ile ilgili.
Her iki konu;  Kent Konseyi’nin 113 üyesine soruldu.  Alınan görüşler
yetkililere ve ilgili kurumlara gönderilecek.
Kent Konseyi Başkanı Hasan Pir, konu ilgili olarak şu açıklamayı yaptı:
“Valimiz Sayın Okay Memiş; Ocak ayı İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı’nda yeni
hastanenin hizmete açılmasından sonra “ESKİ HASTANE BİNASININ” hangi amaçla
kullanılması gerektiği konusuna Gümüşhane’nin, kentin karar vermesini isteyerek,
STKlar ve Kent Konseyi gibi kuruluşların bu konuda çalışma yapmalarını istedi.
Gümüşhane Kent Konseyi’nin Aralık ayında yapılan toplantısında ise bir konuşma
yapan Belediye Başkanımız Sayın Ercan Çimen de; Kent Konseyi’nden “YÜRÜYEN
MERDİVENLERİN” Gümüşhane’de  nerelere yapılması konusunda bir çalışma
başlatılmasını istemişti. Biz de gerek Sayın Valimizin, gerekse Sayın
Başkanımızın istekleri doğrultusunda her iki konuyu da toplu mesaj sistemi ile
113 üyemize sorduk. Üyelerimiz çok hassas. Her iki konu da düşüncelerini bize
yazıyorlar.  Önümüzdeki hafta sonuna kadar geri dönüşler alınacak ve gelen
görüşler olduğu gibi Sayın Valimize ve Sayın Başkanımıza bildirilecek. Ayrıca
kamuoyu ile de paylaşılacak. Bu çalışmanın Gümüşhanemize hayırlı olmasını
diliyorum” dedi.
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